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خبـر معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس خبر داد؛

گردشگری متولی اصلی صدور مجوز مجتمع های بین راهی شد
از  فارس  استانداری  گردشگری  و  زائرین  امور  هماهنگی  معاون 
دستگاه  عنوان  به  گردشگری  و  فرهنگی  میراث  کل  اداره  تعیین 
اصلی صدور مجوز مجتمع های خدماتی و رفاهی بین راهی خبر داد 
که پیش از این، این مسئولیت برعهده سازمان راهداری و حمل و 

نقل جاده ای بود.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  زدایی  مقررات  هیئت  مصوبه  طبق  گفت:  فرخ زاد  محمد  فارس، 

بهبود محیط کسب و کار وزارت گردشگری، اداره میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی به عنوان دستگاه اصلی صادرکننده مجوز 

مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی و تیرپارک ها تعیین شد.
 گفتنی است تیرپارک ها؛ جایگاه ویژه توقف و پارک کامیون ها 
و  دارد  مخصوص  استانداردهای  که  است  شهری  بین  راه های  در 
توسط بخش خصوصی و با اخذ مجوز از اداره کل میراث فرهنگی و 

گردشگری مورد بهره برداری قرار می گیرد.

زارعی عضو شورای  اسلامی شهر شیراز:

سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز  
یکی از سازمان های پیشرو در زمینه 

محیط زیست در کشور 

تکذیب صدور مجوز شهرداری شیراز
برای گردهمایی اسکیت بازان در بلوار 

شهید چمران
عوامل سوءاستفاده کننده از آرم شهرداری

تحت پیگرد قانونی قرار گرفته اند

چهارمین قرارگاه مشترک جهادی میز خدمت محله محور شهید دادالله شیبانی 
فرمانداری و شورای اسلامی شهر شیراز در مسجد خاتم الانبیا )ص( منطقه ۵ 

شهرداری برگزار شد. 
سرویس خبری /خدیجه غضنفری: مهدی طاهری در حاشیه چهارمین قرارگاه 
و  فرمانداری  شیبانی  دادالله  شهید  محور  محله  خدمت  میز  جهادی  مشترک 
شورای اسلامی شهر شیراز که در مسجد خاتم الانبیا )ص( منطقه ۵ شهرداری 
برگزار شد با بیان اینکه در تلاش هستیم در میزخدمت و قرارگاه جهادی، 
هم افزایی  یک  در  رسان  خدمت  دستگاه های  فرمانداری  و  شهرداری  شورا، 
مشکلات را برطرف کنیم گفت: سیستم بروکراسی در کشور ما به دلیل عدم 
بروز رسانی باعث معطل کردن مردم در ادارات و پاس کاری برای حصول 

نتایج می گردد که در میزهای خدمت به دنبال رفع این مشکل هستیم 
طاهری با بیان اینکه در برگزاری چهار دوره میز خدمت شهید دادالله شیبانی 
تنها به دنبال رفع مشکلات فردی مراجعه کنندگان نیستیم خاطرنشان کرد: حل 
مشکلات برای ارائه خدمات رسانی عمومی با هم افزایی دستگاه های اجرایی از 
و  شهری  مدیریت  میزخدمت  و  جهادی  قرارگاه های  این  فاکتورهای  جمله 

فرمانداری است. 
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه مشکلات و معضلات منطقه 
پنج  از سالیان گذشته وجود داشته، عنوان کرد: ساخت و سازه های غیرمجاز 
در حریم منطقه و ارائه خدمات مثل برق و آب باعث رسمیت دادن اینگونه 

خلاف سازی ها شده است. 
به  پنج، گفت:  منطقه  اتباع خارجی در سطح  تعداد زیاد  به  اشاره  با  طاهری 
لحاظ فرهنگی و کنش های اجتماعی و اقتصادی حضور این افراد می تواند در 

صورت عدم توجه مشکل ساز باشد. 
رئیس شورای شهر شیراز از ضرورت تشکیل کارگروه های با حضور مسئولان 
برای رفع مشکلات ساماندهی اتباع خارجی، ساخت و سازهای غیرمجاز در 
سطح منطقه پنج خبر داد و گفت: باید ساماندهی ساخت و سازهای غیرمجاز 
به همراه ضابط قانونی جلوگیری شود که این اقدام تنها با عملکرد نیروهای 

شهرداری میسر نیست. 
او به مشکلات فاضلاب منطقه اشاره کرد و گفت: انشعاب های اصلی بعضاً 
در سطح منطقه پنج دچار مشکل است که نیاز داریم اداره آبفا تعهداتی برای 

رفع این معضل به مردم بدهد 
طاهری به عدم روشنایی برخی از معابر سطح منطقه پنج به عنوان دیگر مشکل 
یاد کرد و گفت: در سطح منطقه عدم روشنایی برخی معابر بصورت گسترده 
ایجاد روشنایی شاهد  با  و  است  امنیت  است درحالی که روشنایی در شب 
رفع مشکلات خواهیم بود و رفع مشکلات نیازمند هماهنگی بین دستگاه های 

خدمات رسان است 
رئیس شورای شهر شیراز در پاسخ به این پرسش که چقدر از مصوبات سه 
میز خدمت قبلی اجرا شده است گفت: مصوبات میزهای خدمت دادالله شیبانی 
باید به صورت جدول و براساس وظایف دستگاه های خدمات رسان مشخص 

و به اطلاع مردم رسانده شود. 

مصوبات  شیراز  شهرداری  پنج  منطقه  خدمت  میز  در  کرد:  تصریح  طاهری 
برای رفع مشکل فاضلاب کارخانه های نشاسته سازی که در رودخانه چنار 
راهدار رها می شود بررسی شد تا مشخص گردد که مصوبات درباره رفع این 
مشکل که در سطح منطقه ۹ نیز وجود دارد به چیز میزان اجرایی شده است 

او درباره عدم اجرایی برخی از مصوبات این میزهای خدمت توسط دستگاه های 
تنبلی است  به دلیل  خدمات رسان گفت: علت عدم اجرای برخی مصوبات 
تا بدقولی و ما به عنوان نمایندگان مردم باید پیگیر این موضوع ها باشیم تا 

عملکرد دستگاه در رفع مشکلات تا حصول نتیجه محقق گردد. 
عامه  پیگیری حقوق  نظارت و  راهدار در کارگروه  معضل رودخانه چنار 

موردبررسی قرارگرفته است
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز نیز گفت: شهرداری منطقه ۵ 
از مناطق محروم کلانشهر شیراز که از چرخه عمران و سازندگی تا حدودی 

بازمانده و نیازمند توجه ویژه از سوی دستگاه های مختلف است.
افسانه خواست خدایی با اشاره به این که این منطقه بیش از 160 هزار نفر 
جمعیت دارد، اظهار داشت: یکی از مشکلات اساسی در سطح این منطقه به 
معضل فاضلاب صنعتی و خانگی بازمی گردد که در بستر رودخانه چنارراهدار 
اهالی منطقه و کلانشهر  برای  جاری است و زمینه ساز چالش های عدیده ای 

شیراز شده است.
وی با بیان اینکه شورای ششم شعار محرومیت زدایی را سرلوحه عملکرد و 
فعالیت خود قرار داده و در این راستا توجه ویژه ای به مناطق محروم دارد، 
و  نظارت  کارگروه  در  راهدار  چنار  رودخانه  معضل  دلیل  همین  به  افزود: 
پیگیری حقوق عامه موردبررسی قرارگرفته و خروجی این جلسات 1۸ مصوبه 

برای حل بحران چنارراهدار بوده است.
تشریح  با  شیراز  پنج  منطقه  شهرداری  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  ناظر 
برخی از این مصوبه ها خاطرنشان کرد: به کارخانه های نشاسته سازی فرصت 
۸ ماهه ای داده شده بود تا نسبت به جابجایی کارخانه یا راه اندازی تصفیه خانه 
این واحدهای صنعتی  اما همانطور که پیش بینی می شد  اقدام کنند  مشترک 

تاکنون نسبت به بهره برداری از تصفیه خانه اقدام نکردند.
خواست خدایی با اشاره به این موضوع که آلودگی های صنعتی و فاضلاب های 
را  جامعه  عمومی  سلامت  و  انجامیده  زیستی  محیط  وخیم  تبعات  به  خانگی 
زمینه  در  مؤثری  همکاری های  شیراز  آبفای  کرد:  بیان  می کند،  خدشه دار 
داشته  چنارراهدار  رودخانه  آلودگی های  کاهش  و  فاضلاب  چرخه  تکمیل 

است.
وی افزود: کارگروه صیانت از حقوق عامه پس از تبادل نظر و بررسی همه 

در  که  آلاینده  کارخانه های  به  که  رسید  نتیجه  این  به  بحران  این  زوایای 
مجاورت رودخانه چنارراهدار فعالیت می کنند مهلت مجدد سه ماهه ای داده 
شود تا نسبت به تهیه زیرساخت های لازم اقدام کرده و تصفیه خانه در اسرع 

وقت راه اندازی شود.
این که جابجایی  بیان  با  عضو کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر شیراز 
کارخانه های آلاینده هم در دستور کار است، اظهار داشت: بر اساس صورت 
آب  شهرداری،  که  شد  مصوب  عامه  حقوق  از  صیانت  کارگروه  جلسه 
منطقه ای و آبفای شیراز طی یک اقدام مشترک نسبت به ایجاد خط لوله و 

احداث تصفیه خانه اقدام کنند.
چالش های جدی  از  یکی  به  از سخنانش  دیگری  بخش  در  خواست خدایی 
شهرداری منطقه ۵ اشاره کرد و افزود: یکی دیگر از مشکلات اساسی این 
منطقه به کمبود روشنایی معابر بازمی گردد و متأسفانه این مساله چالش های 
عدیده ای را در حوزه ایمنی و امنیت برای شهروندان بوجود آورده است به 
همین دلیل از شرکت برق درخواست شد تا در اسرع وقت نسبت به تأمین 

روشنایی معابر اقدام کند.
او در ادامه افزود: در محدوده و حریم شهرداری منطقه ۵ شیراز شاهد ساخت 
منظور  به  است  متعددی  زمینه ساز آسیب های  سازهای غیرقانونی هستیم که 
پیشگیری از این موارد نیازمند همکاری دستگاه قضایی و نیروی انتظامی با 

شهرداری به صورت گسترده تری هستیم.
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز در  اظهار داشت: از آموزش و 
پرورش انتظار می رود توجه بیشتری به زیرساخت های آموزشی که در سطح 
منطقه دو قرار دارد داشته باشد و نسبت به نوسازی مدارسی که مدت ها از 

زمان تعطیلی و مخروبه شدن آنها می گذرد، اقدام کند.
غیرمجاز،  انشعابات  نظیر  مواردی  است  ذکر  شایان  گزارش  این  اساس  بر 
زیرساخت های  گسترش  مخدر،  مواد  عرضه  و  اعتیاد  بیگانه،  اتباع  حضور 
درمانی و دیگر کمبودهایی که در محدوده شهرداری منطقه پنج قرار دارد 
از دیگر محورهایی که بود افسانه خواست خدایی، ناظر شورای اسلامی شهر 

شیراز در شهرداری منطقه ۵ شیراز به آنها اشاره ویژه ای داشت.
در بین مراجعات مردمی، بیشترین موارد، مربوط به مسائل خارج از ضوابط 

و قوانین است
خدمت  میز  چهارمین  در  تا  داشتیم  توفیق  امروز  گفت:  نیز  شیراز  شهردار 
شهید شیبانی در خدمت مردم منطقه پنج شهرداری باشیم و از نزدیک مسائل 

مشکلات آنها را بررسی کنیم.
احسان اصنافی ادامه داد: در طول این مدت بیشترین ارتباطات مردمی مجموعه 

شهرداری و شورای شهر از طریق مساجد بوده به ویژه در ماه رمضان و در 
غیر از این ایام هم جلسات هفتگی ادامه داشته است که البته این برنامه ها جدا 

از دیدارهای مردمی هفتگی شهرداران مناطق با مردم است.
وی درخصوص برگزاری قرارگاه جهادی شهید شیبانی هم گفت: اما در این 
بین ابتکار عمل شورا با همکاری فرمانداری و شهرداری شیراز حل مسائل و 
مشکلات فرادستگاهی بود چرا که در بسیاری موارد مشکلات و صحبت های 
تدبیر  این  لذا  بود،  شهرداری  و  شورا  اختیارات  حیطه  از  خارج  شده  مطرح 
تشکیل  نتیجه آن  و  برگزار شود  مناطق  قالب  در  میز خدمت  اندیشیده که 

این قرارگاه بود.
اصنافی گفت: امروز در چهارمین جلسه قرارگاه مسائل این منطقه بررسی شد 
و مانند جلسات قبل مسائل مطرح شده با محوریت فرماندار مطرح و بعد جلسه 

جمع بندی و ابلاغ شد.
وی ادامه داد: ما در این مدت موارد زیادی داشتیم که مسائل مطرح شده در 
قالب این جلسات حل شده، هر چند الان هم بیشترین مراجعات درخصوص 
مسائل شهرداری است اما ظرفیت خوبی ایجاد شده و امید که از این ظرفیت 
برای مردم  ما مایه خیر  فعالیت  استفاده و جمع بندی  به درستی  این جلسات 

باشد.
شهردار شیراز  گفت: بیشترین مشکلات مطرح شده مردم مربوط به شهرداری 
در  مطرح می شود همین هست،  مباحث جدی که همیشه  از  یکی  بوده که 
این بین در بین مراجعات مردمی درخصوص مسائل شهرداری، بیشتر موارد 
از  برخی  است چرا که  قوانین  و  از ضوابط  به مسائل خارج  مربوط  مراجعه 

قوانین شهرداری قابل تفسیر است.
مورد  و  تفکیکی  مشکلات  و  مسائل  درخصوص  مثال  عنوان  به  افزود:  وی 
مسیر ما تفاسیر متفاوتی داریم که برخی از مسائل اینجا مطرح شد تا مشکلات 

برطرف شود.
اصنافی با اشاره به مشکلات پیمانکاران به عنوان برخی دیگر از مسائل مطرح 
شده گفت: اما در این بین بیشترین مورد در حوزه ضوابط شهرسازی نیز که 
مطرح شد این بود که هر کس دلش می خواهد یک پله بالاتر از چیزی که 
در قانون می تواند انجام دهد مجوز بگیرد و مثلًا به جای سه طبقه برای ساخت 
چهار طبقه مجوز بدهند که این مشکلات همواره در حوزه شهرسازی وجود 

داشته است.
 شهردار شیراز گفت: البته ما خودمان چنین برنامه های منظمی را در مساجد 
داریم و ۹0 درصد مسائل مطرح شده هم مربوط به حوزه شهرداری است اما 
با  مواجه کرده که  با مشکلاتی  را  ما  فرا دستگاهی  مسائل  ده درصد  همان 

اینگونه جلسات فرادستگاهی حل می شود.
سعدی  شهرک  در  عزت  حاج  متری  بیست  در  مثال  عنوان  به  افزود:  وی 
مدتهاست که بحث آسفالت مطرح بود اما به دلیل مشکل جابجایی تأسیسات  
انجام نمی شد  اما با برگزاری دو جلسه  عملیات جابجایی تأسیسات بیش از 
نیز سریع عملیات زیرسازی و  ما  با تکمیل آن  ۹0 درصد پیشرفت دارد و 

آسفالت را انجام می دهیم.

رئیس شورای شهر اسلامی شهر شیراز عنوان کرد؛ 

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز:

شهردار شیراز مطرح کرد؛ 

وزیر آموزش و پرورش در شیراز عنوان کرد؛

 جذب نخبگان را در دستور کار داریم

وزیر آموزش و پرورش گفت: دانش آموزان قرنطینه ای به درد جامعه ما 
نمی خورند باید آنها را برای آینده تربیت کنیم.

نقش  اینکه  بیان  با  نوری  یوسف  سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: 
با  دیدار  در  است  اهمیت  حائز  بسیار  تمدن رضوی  تثبیت  در  معلمان 
فرهنگیان فارس گفت: معلمان می توانند در ترویج این فرهنگ نقش 

مهمی داشته باشند.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به دوران کرونا گفت: در این دوران 
معلمان با همت مضاعف خود و با کمترین امکانات نگذاشتند تا آموزش 

تعطیل شود.
وی بیان داشت: جریان عاطفی و احساسی باعث شده بود مدارس تعطیل 
دانش آموزی کشور  جامعه  به  زیادی  آسیب های  موضوع  این  و  شوند 

وارد کرد.
نوری با اشاره به اینکه معلمی شغلی پیامبرگونه و کاری خداگونه است، 
گفت: در تثبیت و کارآمدی جمهوری اسلامی معلمان نقش بی بدیلی 

را ایفا کردند.
پرورش  و  آموزش  حکمرانی  در  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
پرورش  و  آموزش  برای  نباید  مؤسسات  و  باشد  معلوم  باید  حصارها 

تعیین تکلیف کنند.
نوری با بیان اینکه دانش آموزان قرنطینه ای به درد جامعه ما نمی خورند، 
گفت: دانش آموزان را باید برای آینده تربیت کنیم. دانش آموزان باید 
در اماکن تاریخی و فرهنگی و شهرستان های مختلف حضور پیدا کنند.
نوری با بیان اینکه پایه گذاری جامعه دانش بنیان در آموزش و پرورش 
از  پیش  دوران  در  آن  از  زیادی  بخش  داشت:  بیان  می گیرد،  شکل 
دبستان و دبستان صورت خواهد گرفت و باید با سرمایه گذاری مناسب، 

بستر بروز جامعه دانش بنیان در کشور را فراهم آوریم.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به کمبود نیروی انسانی در سال جدید 
تحصیلی بیان داشت: برای رفع کمبود نیروی انسانی جذب بیش از 34 
هزار معلم را در دستور کار داریم و همچنین از دانشجوهای ترم آخر 

دانشگاه فرهنگیان استفاده خواهیم کرد.
در  را  باثبات  و  کارآمد  متخصص،  نیروهای  باید  اینکه  بیان  با  وی 

آموزش و پرورش جذب شود، گفت: مصوبه ای انجام شد که بر اساس 
آن قرار نخبگان را بدون آزمون در آموزش و پرورش جذب کنیم.

 وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: با انعقاد تفاهم نامه با وزارت 
خانه های مختلف به دنبال ارائه کارآموزی و تربیت نیرو در هنرستان ها 

برای دستگاه های مختلف اجرایی هستیم.
نوری با اشاره به سند 2030 و تأثیر آن بر آموزش و پرورش، افزود: 
به دلیل وجود سند تحول بنیادین و با اتکا بر آن سند 2030 را حذف 
کردیم، لذا هرچه بهتر سند تحول را اجرا کنیم، اسناد غربی اجازه بروز 

و حضور در نظام تعلیم و تربیت کشور را نخواهد داشت.
وزیر آموزش و پرورش از اجرایی رتبه بندی معلمان خبر داد و گفت: 
رتبه بندی معلمان با اعتبار 3۸ هزار میلیارد تومان تصویب شد و از 31 
اجرایی  برای،  ممیزی  هیئت های  و  شد  خواهد  اجرایی   1400 شهریور 

کردن این قانون تشکیل شده است.
دانش  رایگان  تغذیه  مدارس،  سرانه  افزایش  و  اختصاص  نوری گفت: 
دانش  و  فرهنگیان  ورزشی  مسابقات  برخوردار،  کم  مناطق  آموزان 
آموزان و تقویت بیمه تکمیلی فرهنگیان را در دستور کار قرار داده ایم 
پرورش حرکت  و  آموزش  توسعه  به سمت  بیشتری  شتاب  با  باید  و 

کنیم.
نه  نیز گفت: خوشبختانه هشتاد و  فارس  مدیرکل آموزش و پرورش 
مکان ورزشی با تخصیص اعتبار صددرصدی در فارس در حال ساخت 
است که 42 زمین چمن مصنوعی در سراسر استان امروز به بهره برداری 
دوم  گام  راهبردی  بیانیه  اجرای  عسکری  خلیل  رسید.محمد  خواهد 
انقلاب و اجرای برش استانی نقشه مهندسی کشور از دیگر برنامه های 

آموزش و پرورش فارس است.
وی گفت: ارتباط با دستگاه ها، نهادها و تأکید بر ارتباط برون سازمانی 
با امضای 20 تفاهم نامه با دستگاه های مختلف استان از دیگر برنامه های 

آموزش و پرورش فارس است.
اینکه خدمات مناسبی  بر  با تأکید  مدیرکل آموزش و پرورش فارس 
برای بیمه تکمیلی فرهنگیان نیز در نظر گرفته شده است افزود: هشتاد و 
نه مکان ورزشی با تخصیص اعتبار صددرصدی در فارس در حال انجام 
است که 42 زمین چمن مصنوعی در سراسر استان امروز به بهره برداری 

خواهد رسید.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس گفت: با در نظر گرفتن سهمیه 700 
نفری برای عضویت در هیئت علمی دانشگاه فرهنگیان بستر خوبی برای 

دکتر معلم ها فراهم شده است.
وی گفت: آزادسازی فضاهای ورزشی موجب تقویت و تحکیم پیوند 

اولیا و مدرسه خواهد شد.


